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Guarantee 
All “Ben-Mor inc.” products are unconditionally guaranteed against manufacturing defects. Any item found to 
be defective will be replaced or adjusted, provided “Ben-Mor inc.” is notified promptly upon receipt of 
merchandise. “Ben-Mor inc.” reserves the right to request that the defective item be returned for examination 
purposes. The purchaser will be responsible for labor charges incurred by the examination of the returned 
item(s). “Ben-Mor inc.” liability regarding defects in any item shall be limited to its replacement or to the 
adjustment for an amount equal to the price paid for the item. Debit memos will not be accepted without prior 
written authorization by “Ben-Mor inc.” 

 

Garantie 
Tous les produits de «Ben-Mor inc.» sont totalement garantis contre tout défaut de fabrication. Tout article 
défectueux sera remplacé ou corrigé, pourvu que «Ben-Mor inc.»soit avisé dès la réception de la commande. 
«Ben-Mor inc.» se réserve le droit d’exiger que l’article soit retourné à son usine pour fins d’expertise et 
l’acheteur pourrait être tenu responsable des frais encourus si «Ben-Mor inc.» n’est pas trouvé en défaut. 
Notre responsabilité au sujet des défauts de n’importe quel article se limite à son remplacement, soit au crédit 
pour le prix de l’article seulement. Les notes de débit ne seront pas acceptées à moins d’autorisation écrite de 
«Ben-Mor inc.» 

 

 


